
Vangafiber ekonomiska förening    

 

Verksamhetsberättelse 

 

 
Vangafiber Ekonomisk Förening höll årsmöte den 21 maj 2023. 

 

Styrelsen har haft följande sammansättning under 2023 (vald t.o.m.): 

 
Ordinarie: Johan Wagnström (-2023), ordförande, Jakob Sachse (-2023) sekreterare, Bert-Ola Nilsson  

(-2024) kassör. Suppleant: Jörgen Lindberg (-2023). 

 

Revisorer: Ordinarie revisor Ingela Holmer och revisorssuppleant Kari Huttunen. 

 
Föreningen har oförändrat 210 medlemmar och ett 30-tal abonnenter i lägenheter i Vånga by med 

angränsande områden i Kristianstads kommun. Medlemmarna har finansierat verksamheten genom sina 

insatser och medlemsavgifter. 

 
Under 2023 har det hållits årsmöte den 21 maj, fyra styrelsemöten (30/3, 21/5, 28/8 och 23/10) samt olika 

arbetsmöten med delar av styrelsen.  

 

Under året har styrelsen arbetat med anslutning av ytterligare fastigheter till fibernätet. Detta väntas 

resultera i att 5-10 fastigheter ansluts under 2024. 

 

Driften av nätet har fungerat tillfredsställande under året med mycket få driftstörningar.  

  
Colbrands redovisningsbyrå i Bromölla har skött ekonomisk redovisning och löst många administrativa 

tjänster åt föreningen.  

 
Styrelsen tackar för förtroendet för den gångna verksamhetsperioden. 
 

 

Johan Wagnström   Jakob Sachse 

 

 

Bert-Ola Nilsson     


